
 

SKOLEBESTYRELSEN VED KORSHØJSKOLEN  
Skolebestyrelsesmedlemmerne, medarbejder- og elevrepræsentanter samt skoleledelsen indkaldes til 
ordinært bestyrelsesmøde:  
 
Mandag den 17-4-2023 kl. 19.00-21.00 i lokale 14 (lige inden for hovedindgangen)  
 
1. Godkendelse af referat fra sidste møde 13/3 (fast punkt)  

2. Indledende drøftelse af princip for specialklasser med henblik på at revidere det eksisterende princip. Lad 
venligst være med at læse op på det eksisterende princip, så vi kan begynde med en mere åben drøftelse.  

3. Orientering om og drøftelse af forvaltningens årlige regulering af skolens økonomiske tildeling (bilag 
følger)  

4. Ansøgningsskema for konvertering af understøttende undervisning skoleåret 2023-2024  

5. Orientering og drøftelse af Gåbus-initiativ (Bjarne)  

6. Nyt fra personalet (fast punkt)  

7. Nyt fra ledelsen (fast punkt)  

8. Nyt fra skolerådet (fast punkt)  

9. Nyt fra elevrådet (fast punkt)  

10. Bordet rundt (fast punkt)  

11. Eventuelt (fast punkt)  
 
Deltagende ved mødet: Stine Wohlert, Claus H. Midtgaard, Bjarne Eriksen, Stine K. F. Iversen, Siw 
Christophersen, Line B. Pedersen, Hanne Breinhild, Jim Knudsen, Karin H. Iversen  
Referent: Karin H. Iversen 

Afbud fra Rikke Voigt, Camilla Irring, Lars Andersen og Nadja E. Bang 

 

Referat 17-4-2023 

Ad. 1 Godkendt 

Ad. 2 Gruppedrøftelser som optakt til at revidere det eksisterende princip.  

Ad. 3 Ved den seneste udmelding om tildeling af midler fra forvaltningen har vi fået at vide at vi kun får 

midler til en specialklasse i kommende skoleår. Det betyder en relativ stor besparelse i skolens budget for 

2023, dog har vi et overskud fra 2022, som vil kunne indgå. Yderligere er vi også nødt til kun at have en 9. 

klasse, da vi kun får midler til en klasse, da det forventede elevtal i kommende 9. klasse er 28. Vi er samlet 

nødsaget til at spare omkring 500.000 fra august og frem til årsskiftet. Vi er derfor nødsaget til at forflytte 

minimum 2 medarbejdere fra kommende skoleår. Der orienteres om de overordnede ændringer i skolens 

samlede budget. 

Ad. 4 Skolebestyrelsen bakker op om det ansøgte. 

Ad. 5 Bjarne viser to små film om Gåbus og det aftales at sende filmene ud, for at undersøge hvor mange 

forældre der kunne have interesse. 

Ad. 6 Elever fra fodboldlinjen har været på fodboldtur til Kiel.  



På mandag starten prøven i HDS op. Prøven varer over flere gange.  

Flere klasser i B-skolen skal på lejrskole i den kommende tid.  

Der er bestilt en cykelbane til brug til elever i B-skolen.  

Ad. 7 Vi får på onsdag besøg af den nye skoledirektør Carsten Otte.  

Vi er undervejs med planlægning af de skriftlige eksamener og efterfølgende mundtlige eksamener. 

Lars har ønsket at træde ud af bestyrelsen som forældrerepræsentant og Jim vil derfor kontakte en af 

suppleanterne. 

Skolen har haft møde med SMIFF om etablering af en dobbeltdør ind til gymnastiksalen. Døren forventes 

etableret i sommerferien. 

Førskolen er godt i gang. Vi ender med 33 børn til opstart i 0. klasse efter sommerferien. 

Børnehaveklasselederne kommer på besøg i Førskolen, for at skabe en glidende overgang. 

Skolen har drøftet mulighederne for en fælles skolefest for alle vores elever med overskriften ”Fællesskab”. 

I den kommende tid vil 1. klasse lærere komme på besøg i 0. klasse. 

Ad. 8 Opfordring til at deltage i de fælles idrætsarrangementer i kommunen. 

Forvaltningen vil gerne have input til hvordan vi kan forebygge brug af nikotin i skolen. 

Specialklasseområdet er under evaluering. 

Tildelingsmodellen er til drøftelse i skole-uddannelsesudvalget med afsæt i at sikre kvalitet 

Ad. 9 Der er to møder tilbage. På det kommende skal der drøftes hvordan årets arbejde rundes af. Der skal 

også laves en evaluering af den seneste periode. Der skal fremad arbejdes med vedtægter.   

Ad. 10 Opfordring til at sætte forældremøder på dagsordenen. Opfølgning på aftale om hjælp fra 

kommunikationsafdelingen. 

I kommende uge er der møde vedr. trafiksikkerhed. 

Ad. 11 

 

 


